



Date: 7th of December 2023

التاريخ: 7 ديسمبر 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

CEO/ Dubai Financial Market

الرئيس التنفيذي/سوق دبي المالي

Dubai- United Arab Emirates

دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding procedures related to the restructuring of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول الإجراءات المتعلقة بإعادة الهيكلة لشركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Referring to the last disclosure related to the appeal which has been submitted to Dubai Court, Drake & Scull International PJSC wishes to inform its shareholders that the Court of Appeals has decided to appoint the accounting expert, Mr. Reda Darwish Al Rahma, as Secretary of the procedures, and accordingly, this was announced by publication in Al-Bayan(Page 6) and Gulf News(page 5) newspapers on today's date 7-12-2023, so that unregistered creditors can register their names within twenty days from the date of publication.

بالإشارة الى الإفصاح الأخير حول دعوى إعادة الهيكلة، تود شركة دريك أند سكل انترناشيونال أن تبلغ مساهميها بأن محكمة الاستئناف قد قررت تعيين الخبير المحاسبي السيد رضا درويش آل رحمة أميناً للإجراءات، وعليه ، فقد تم الإعلان بالنشر عن ذلك في صحيفتي البيان(صفحة 6) و جلف نيوز (صفحة 5) بتاريخ اليوم 7-12-2023 وذلك حتى يتسنى للدائنين الغير مسجلين لتسجيل اسمائهم خلال عشرون يوماً من تاريخ النشر.

Sincerely Yours,

لكم فائق الاحترام والتقدير

Drake and Scull International (PJSC)

شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع



البريد



رئيس الدولة والرئيس الروسي يستعرضان حرس الشرف خلال مراسم الاستقبال

محمد بن زايد: نهج الإمارات راسخ في دعم السلام العالمي



محمد بن زايد وفلاديمير بوتين خلال الاستقبال

En Route for Building Sustainable Future ...

نعمل لتشييد مستقبل مستدام ...



محاكم دبي

الدعوى رقم 3052 / 2021 استئناف تجاري

إجراءات إعادة هيكلة

دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع

والشركات التابعة لها

يعلن الخبير الحسابي / رضا درويش آل رحمة، أنه بجلسة 2023 / 11 / 1

حكمت محكمة استئناف دبي بما يلي:

- 1- الموافقة على خطة إعادة هيكلة كلاً من شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع. وشركة دريك آند سكل انترناشيونال ذ.م.م - أبوظبي، وشركة دريك آند سكل لمقاولات بناء المرافق لحقوق النفط والغاز ذ.م.م، وشركة دريك آند سكل انجينييرنج ش.ذ.م.م. وذلك وفق الخطة المتفق عليها والموافق عليها من أكثرية الدائنين.
- 2- تم تعيين الخبير رضا درويش آل رحمة - أميناً لإجراءات إعادة الهيكلة ويمكن الإطلاع على الحكم من خلال الموقع الإلكتروني لمحاكم دبي أو التواصل مع مكتب الأمين.
- 3- يخطر الدائنين من غير المسجلين في خطة إعادة الهيكلة الانضمام إلى قائمة الدائنين المسجلين.
- 4- ويعطى مهلة (20) عشرون يوماً من تاريخ النشر للدائنين الغير مسجلين لتسجيل أسمائهم وبعد ذلك توضع قائمة نهائية بكامل الدائنين ومقدار مديونية كل منهم.
- 5- تمنح الشركات المشار إليها لتنفيذ خطة إعادة الهيكلة مدة (12) اثنا عشر شهراً اعتباراً من تاريخ وضع قائمة الدائنين النهائية تزداد هذه المدة وفق سير إجراءات إعادة الهيكلة ووفق واقع الحال في حينه.
- 6- يقدم الخبير (الأمين) تلخيصاً دورياً للمحكمة عن كيفية سير إجراءات إعادة الهيكلة وما يتم من إجراءات ومدى تحقيق النجاح في تنفيذ خطة إعادة الهيكلة ومدى احتمالية تحقيق الأرباح من قبل الشركات المشار إليها.
- 7- وقف جميع الإجراءات القضائية ضد الشركات المشار إليها وإجراءات التنفيذ على الأموال العائدة لهذه الشركات وتوجيه كتب للجهات المختصة بذلك.

و عليه فعلى الدائنين غير المسجلين في خطة إعادة الهيكلة تقديم مطالباتهم للانضمام إلى قائمة الدائنين المسجلين والمستندات المؤيدة لها وذلك خلال (20) عشرون يوماً عمل من تاريخ نشر الإعلان. إلى مكتب أمين الإجراءات بعنوانه التالي:

جي بي آيه لمراجعة وتدقيق الحسابات - الكائن بإمارة دبي - منطقة الخليج التجاري، برج أوبال،

تقاطع شارع برج خليفة وشارع مراسي درايف - الطابق العاشر - مكتب رقم

1005 أو من خلال البريد الإلكتروني Haikala@jpaemirates.com

الخبير الحسابي / رضا درويش آل رحمة



محمد بن زايد وبوتين خلال الاستقبال



رئيس الدولة مصافحاً رمضان قاديروف

En Route for Building Sustainable Future ...

نعمل لتشييد مستقبل مستدام ...



**Dubai Courts
Case No. 3052/2021 Commercial Appeal
restructuring proceedings for
Drake & Scull International (PJSC) and its subsidiaries**

The financial expert/ Redha Darwish Al Rahma hereby announces that on 1/11/2023, Dubai Appeal Court ruled ordered:

- 1 . Approving the restructuring plan of Drake & Scull International (PJSC), **Drake & Scull International - LLC - Abu Dhabi, Drake & Scull for contracting Oil & Gas Fields Facilities LLC and Drake & Scull Engineering L.L.C**
- 2 . The appointment of the financial expert / **Redha Darwish Al Rahma** as Trustee for the restructuring procedures. The Court Judgment is available to view online in Dubai courts system or by contacting the Trustee Office.
- 3 . Unregistered Creditors who have not participated in the restructuring plan are hereby notified to join the registered creditors list.
- 4 . A period of (20) twenty days from the date of publication is given to unregistered creditors to register their names, after which a final list of all creditors and the amount of each creditor's claim will be compiled.
- 5 . This companies are granted a period of twelve months from the date of the final creditor list to implement the restructuring plan. This period may be extended according to the progress of the restructuring proceedings and the actual situation at the time.
- 6 . The expert shall provide the court with periodic summaries on the progress of the restructuring proceedings, the actions taken, the degree of success in implementing the restructuring plan, and the likelihood of realizing profits by the mentioned companies.
- 7 . Suspension of all judicial proceedings against this companies, enforcement actions on the assets of these companies, with instructions to the relevant authorities to that effect.

Therefore the Unregistered Creditors in the restructuring are hereby notified to submit their claim to join the list of registered creditors along with the supporting documents within 20 working days of this publication to the financial expert office at the following

address: JPA- Auditing & Accounting Located in Dubai, Business Bay, Opal Tower,
The intersection of Burj Khalifa Street and Marasi Drive Street - 10th Floor - Office No. 1005
or through **email:** Haikala@jpaemirates.com

Financial Expert/ Redha Darwish Al Rahma